

ABRAKA DABRA

Koupací olejový elixír pro děti (s levandulí, makadamiovým a arganovým olejem).

• Přírodní produkt • Dermatologicky testováno

FILOZOFIE FIRMY: PŘÍRODA JE DOKONALÁ, PROTO SE JÍ INSPIRUJEME

PRO KOHO JE PRODUKT PRIMÁRNĚ URČEN: pro citlivou pokožku dětí i dospělých, ke každodennímu šetrnému mytí celého těla. Elixír je vhodný jak pro malá děťátka již od narození, tak pro větší hravá dítky, která rozradostní malé koupelňové kouzlo.

Od první chvíle, kdy se na Vás Vaše děťátko podívalo s očima plnými nevinností, kdy Vás chytlo svými drobnými prstíky za ruku a stísklo, kdy se usmálo tím nejkrásnějším úsměvem, kdy řeklo svým něžným hláskem svá první slůvka, od té doby je pro Vás tím nejdůležitějším, tím nejkrásnějším a tím nejdokonalejším na celém širém světě. Milujete ho bezmezně a bezpodmínečně. Jeho šibalskou dušičku i křehké tělíčko. Chcete pro něj tedy jen to nejlepší, to nečistší. Budete ho tedy mýt tím nečistším, co příroda vytvořila.

DĚTSKÁ POKOŽKA se vyvíjí v prvních 3 letech života. V tomto období zatím ještě neposkytuje takovou ochranu, jako pokožka dospělého, je dokonce až 5x tenčí!

DĚTSKÝ KOU PACÍ ELIXÍR neobsahuje žádný včelí produkt - vosk, med, propolis ani mateří kašičku, a je tedy vhodný i pro ty nejmenší, kteří s těmito produkty zatím nepřišli do styku.

NEJDŮLEŽITĚJŠÍ JE OCHRANA POKOŽKY! V raném věku se mazové a potní žlázy teprve vyvíjejí, hydrolipidová vrstva má jinou strukturu než v dospělosti, proto může častěji vysychat. Z toho důvodu je třeba zranitelnou pokožku děťátka chránit, nejlépe přírodními produkty.

Strava má na dětskou pokožku nezanedbatelný vliv. Nedostatek minerálů a vitamínů může zapříčinit méně elastickou pokožku, zvýšenou suchost a podráždění kůže. Pro její správnou funkci jsou důležité vitaminy skupiny B a také vitaminy A, C, E. Kůže potřebuje v tomto věku také zinek, měď, omega-3 mastné kyseliny a koenzym Q10.

UPOZORNĚNÍ!

Vyrábíme z ingrediencí nejvyšší možné kvality. Může se stát, že příroda „nepojede dle plánu“ a rostlina se neurodí v požadované kvalitě. Kdyby se tak stalo, produkt se toho roku nebude vyrábět.

SLOŽKY:

SLOŽKA	VYUŽITÍ	JEJÍ SLOŽENÍ
Makadamiový olej (Macadamia Ternifolia Seed Oil)	Poskytuje pokožce optimální výživu, pomáhá ji hydratovat a zanechává ji sametově jemnou. Pro své složení je velmi blízký lidskému kožnímu mazu, poskytuje jemně dětské pokožce optimální výživu, a díky vzácné kyselině palmitolejové udržuje její vitalitu na buněčné úrovni.	Vitaminy A, B, E. Zdroj minerálů, selenu a zinku. Kyselina olejová a vzácná palmito-olejová kyselina. Omega-3 (linolenová) mastná kyselina a omega-6 (linolová) mastná kyselina.
Arganový olej (Argania Spinosa Kernel Oil)	„Tekuté zlato“ se získává z plodu Argánie trnité, a to pouze na jediném místě na světě, v jihozápadním Maroku. Vzhledem k náročnosti extrakce patří mezi nejvzácnější oleje světa. Účinně napomáhá při léčbě různých kožních onemocnění, například psoriázy (lupénky), akné či ekzému. Hydratuje a vyživuje pleť Vašeho děťátka a jeho vláskům dodává vitalitu, sílu, lesk a hebkost. Velmi dobře penetruje do pokožky.	Vitamin E (80 - 90 % gamma tocopherol), koenzym Q10. Omega 6 a 9 mastné kyseliny, skvalan. Zastoupení řady fytoosterolů (spinasterol, campesterol, stigmasterol).
Levandule úzkolistá (Lavandula Angustifolia Oil)	Regeneruje kožní buňky, omlazuje pokožku, pomáhá při protizánětlivých procesech, vyrážkách, ekzémeh a dermatitidách. Levandule má osvěžující, uvolňující a stres odbourávající vlastnosti.	Z drogy se používá hlavně květ, který obsahuje třísloviny a silice s několika terpeny, působící fytoncidně. Silice obsahuje převážně linalylacetát (30-60 %) a jiné linalylestery, bornylacetát.
Vitamin E (Tocopherol)	Chrání buňky před stresem a negativními účinky volných radikálů. Je to velice důležitý antioxidant pro tělo Vašeho andílka.	Rostlinná směs α , β , γ , δ – tokoferolů.
Slunečnicový olej (Helianthus Annuus Seed Oil)	Významný zdroj vitamínu E. Podporuje penetraci účinných látek do kůže, díky kterým je pečováno o jemnou citlivou pokožku Vašeho drobečka.	Obsahuje kyselinu palmitovou, stearovou, olejovou, linolovou, a lecitin.

KVALITA

- Pečlivý výběr vhodných oblastí pro pěstování a selekce nevhodnějších částí rostlin ke zpracování zvyšují kvalitu produktu.
- Přesné načasování sklizně pomáhá zachovávat vyvážený obsah aktivních látek v rostlině.
- Šetrná extrakce za studena garantuje ideální koncentraci každé aktivní složky.

APLIKACE: Po nanesení elixíru na celé tělo Vašeho andílka se smývá s vodou, ihned se začíná vytvářet jemná bílá mikroemulze, která efektivně a přitom šetrně smyje nečistoty z povrchu pokožky. Tu nevysuší, naopak jí zanechá přirozený kožní film a ošetří ji díky vysokému obsahu makadamiového a arganového oleje. Po osušení je vhodně pokožku Vašeho děťátka ošetřit masťou Šťastný andílek, která jemně uvolí Vašeho drobečka ke spánku a bude o jeho tělíčko pečovat celou noc.

1. Tělíčko Vašeho andílka je velmi citlivé. Vhodná koupel pro něj by měla mít teplotu jako jeho tělíčko, tedy okolo 37° C. Teplota v místnosti by měla být mezi 22 až 26° C, aby děťátko neprochladlo.
2. Než začnete miminko koupat, omyjte jeho zadeček a citlivá místa od nečistot.
3. Hlavičku miminka je nutné podložit jednou rukou a něžně ho pokládat do vaničky, zatímco se hlavička stále opírá o Vaše předloktí.
4. Řádně omyjte všechny záhyby, faldíky a zadeček. Zde se udržuje nejvíce nečistot, které pak andílka trápí.
5. Po omytí elixíru vodou jemně, ale důkladně osušte Vašeho drobečka osuškou, do které ho pak můžete něžně zabalit.
6. Po koupeli je možné citlivou pokožku Vašeho děťátka ošetřit masťou Šťastný andílek a naladit ho tak ke sladkému spánku.

INGREDIENTS:

Macadamia Ternifolia Seed Oil (makadamiový olej lisovaný za studena)	Glycerin (přírodního původu)	Helianthus Annuus Seed Oil (za studena lisovaný slunečnicový olej)	Sucrose Palmitate (přírodní emulgátor)
Sucrose Laurate (přírodní emulgátor)	Lavandula Angustifolia Oil (esenciální olej z levandule úzkolisté)	Argania Spinosa Kernel Oil (arganový olej)	Alcohol (líh)
Aqua (voda)	Tocopherol (vitamin E, extrahovaný z rostlinných olejů)	Coumarin, Limonene, Citronellol (pochází z levandulového oleje)	Citral, Linalool, Geraniol (pochází z levandulového oleje)

SUROVINY

Havlíkova přírodní apotéka vyvíjí pouze z **přírodních surovin**. Použité byliny, rostliny a jejich extrakty pocházejí od místních i zahraničních pěstitelů, kteří stejně jako my, milují a respektují přírodu a její sílu.

PŘÍRODA v sobě ukrývá obrovskou léčivou moc a sílu. Příkladem je křehký výhonek bylinky prorážející tvrdou půdu. Pokud chceme vyzkoušet léčivou sílu rostlinky, musíme jí projevat lásku a ona nám to vrátí v podobě krásy a zdraví. Neničíme bylinky chemikáliemi, jejich moc se tak ztrácí. Rostlinky jsou jako ženy, křehké a zároveň silné. Vnímají vše.

SKLADOVÁNÍ: na suchém a tmavém místě při teplotě 5-25 °C.

ŠARŽE / SPOTŘEBUJE DO (MĚSÍC - ROK): viz obal

VÝROBCE: Havlíkova přírodní apotéka, s. r. o., Pod Brentovou 617/9, 150 00 Praha 5, Smíchov • www.havlikovaapoteka.cz • info@havlikovaapoteka.cz

Novinky z Havlíkovy přírodní apotéky najdete také na **Facebooku**. V případě jakýchkoliv dotazů nás kontaktujte na emailu: info@havlikovaapoteka.cz

Každé miminko je nejkrásnější, jako to Vaše.

ABRAKA DABRA

Bath oil elixir intended for children (with lavender, macadamia and argan oil).

• Organic Product • Dermatologically Tested

OUR PHILOSOPHY: NATURE IS PERFECT AND WE ARE INSPIRED BY IT.

THE PRODUCT IS PRIMARILY INTENDED FOR: sensitive skin of children and adults for daily careful washing of the whole body. Elixír is suitable both for little babies already from the birth and for bigger playful kids who are cheerful just from a little bath magic.

FROM THE VERY FIRST MOMENT your baby looked at you with his/her eyes full of innocence, touched your hand with his/her tiny little fingers, when it smiled in the most beautiful way and said the very first words with his/her gentle voice - he/she is the most precious, beautiful and perfect being in the whole world. You overwhelmingly and unconditionally love him/her and his/her mischievous soul and delicate body. You aspire for the best for him/her and you will wash him/her with the purest essence the nature ever created.

CHILD'S SKIN develops in the first three years of the child's life. During this period it does not yet provide the same protection as adult skin does, and it is even only one fifth of adult skin's width!

BATH ELIXIR FOR CHILDREN does not contain any bee products - wax, honey, propolis or royal jelly and is suitable for the little ones who have not been in contact with these products yet.

MOST IMPORTANT IS TO PROTECT THE SKIN! In an early age sebaceous glands and sweat glands are still developing, the hydroid layer has a different structure than in adults, and hence it may dry more frequently. Therefore the vulnerable baby skin must be protected, preferably using natural products.

Food has a significant influence on the child's skin. A lack of minerals and vitamins can make the skin lose its elasticity, make it more dry and irritated it. For the skin to have the correct function, important are vitamins group B, but also vitamins A, C and E. At this age the skin needs also zinc, copper, omega-3 fatty acids and Q10 co-enzyme.

PLEASE NOTE!

We make our product from ingredients of the highest possible quality. Nature may sometimes “fail to follow the plan” and as such the plant may not be harvested at the required quality. If this should occur, the product will not be produced in the given year.

INGREDIENT:

INGREDIENT	EFFECTS	CONTENTS
Macadamia Seed Oil (Macadamia Ternifolia Seed Oil)	It provides the skin with optimal nourishment, supports its hydration and leaves it velvety soft. Its content is very similar to the human skin grease, it provides the soft child's skin with optimal nourishment and keeps it vitality on the cellular level thanks to rare palm-oleic acid.	Vitamins A,B,E. Source of selenium and zinc. Oleic acid and rate palm-oleic acid. Omega-3 (linoleic) fatty acid and omega-6 (linoleic) fatty acid.
Argan oil (Argania Spinosa Kernel Oil)	„Liquid gold“ is derived from the fruit of Argania Spinosa at only one place in the world in the southwestern Morocco. Due to complexity of extraction it ranks among the rarest oils in the world. It is successful at treatment of various skin diseases such as psoriasis, acne or eczema. It moistures and nourishes the skin of your little one and provides vitality, strength, gloss and softness to his/her hair. It very easily penetrates into the skin.	Vitamin E (80 - 90 % of gamma tocopherol), coenzyme Q10. Omega 6 and 9 fatty acids, squalene. A range of phytoosterols (spinasterol, campesterol, stigmasterol).
Lavandula Angustifolia (Lavandula Angustifolia Oil)	It regenerates skin cells, revitalises the skin, helps in anti-inflammatory processes, rashes, eczemas and dermatitis. Lavender has refreshing, relieving and stress reducing properties.	It contains vitamins A, E and F, plus a lot of minerals – potassium, calcium, manganese, phosphorus and sulphur. It also contains unsaturated fatty acids, especially oleic, linoleic and saturated palmitic acid.
Vitamin E (Tocopherol)	Prevents the cells from oxidative stress and negative effects of free radicals. Very important antioxidant for your angel.	The mixture of α , β , γ and δ tocopherols.
Sunflower Seed Oil (Helianthus Annuus Seed Oil)	It is essential source of the vitamin E. It promotes penetration of the effective substance into the skin thanks to which the soft sensitive skin of your little one is pampered.	Contains palmitic acid, stearic acid, oleic acid, linoleic acid and lecithin.

QUALITY:

- Careful selection of appropriate areas for planting and the most suitable parts of the plants for next processing increase the organic quality of our products.
- Exact harvest timing keeps the optimal content of active substances in the plants.
- Gentle cold extraction guarantees ideal concentration of each active ingredient.

APPLICATION: After applying the elixir on the whole body of your little angel, rinse off with water, soft white microemulsion is formed at once which effectively but also kindly rinses off impurities from the skin surface. The skin is not arid but has natural skin film left and it is treated thanks to big content of macadamia and Argan oil. After drying, it is suitable to treat the skin of your little angel with the ointment Happy Little Angel which gently lulls your little one and takes care of his/her body during the whole night.

1. Body of your little angel is very sensitive. Bath suitable for him/her should have temperature as his/her body, meaning around 37°C. Room temperature should be between 22 and 26° C so that the baby does not get cold.
2. Before bathing your baby, cleanse his/her butt and sensitive places from impurities.
3. You need to support the head of the baby with one hand and gently place him/her into the bathtub while the head is leaned on your forearm.
4. Cleanse properly all curves, little folds and butt. They keep the most impurities your little angel then suffers from.
5. After rinsing of the elixir with water, gently but precisely dry out your little one with a towel into which you can wrap him/her.
6. After the bath you can treat the sensitive skin of your baby with the ointment Happy Little Angel and tune him/her in the sweet dreaming.

INGREDIENTS:

Macadamia Ternifolia Seed Oil (macadamia nut oils in organic quality)	Glycerin (plant origin)	Helianthus Annuus Seed Oil (sunflower seed organic oil)	Sucrose Palmitate (natural emulsifier)
Sucrose Laurate (natural emulsifier)	Lavandula Angustifolia Oil (Essential oil from Lavender)	Argania Spinosa Kernel Oil (Argan oil)	Alcohol (Alcohol Denat.)
Aqua (water)	Tocopherol (vitamin E extracted from the mixture of plant oils)	Coumarin, Limonene, Citronellol (derived from lavender oil)	Citral, Linalool, Geraniol (derived from lavender oil)

RAW MATERIALS

Havlik's Natural Apotheke makes its products exclusively from **natural raw materials**. The used herbs, plants and their extracts come from local and international growers who, like us, love and respect nature and its power.

NATURE holds a great healing power and strength. Take, for example, the tender herbal sprouts that push and fight their way upwards through hard soil. If we want to feel the healing power of herbs, we must learn to show them love first. They will pay back with beauty and health. We should not spoil this power with chemicals – they make it fade. The herbs are like women, delicate yet strong, perceiving everything.

STORAGE: Keep it dry and safe at temperatures between 5 °C and 25 °C.

BATCH - EXPIRATION DATE (MONTH - YEAR): see the package.

MANUFACTURED BY: Havlikova přírodní apotéka, s. r. o., Pod Brentovou 617/9, 150 00 Praha 5, Smíchov • www.havlikovaapoteka.cz • info@havlikovaapoteka.cz

For latest news and information, visit our company profile **on Facebook**. If you have any questions, please contact us via e-mail: info@havlikovaapoteka.cz

Every baby is the most beautiful one - like your one!

ABRAKA DABRA

Badeölelixier für Kinder (mit Lavendel, Makadamianussöl und Arganöl).

• Naturprodukt • Dermatologisch getestet

PHILOSOPHIE DER FIRMA: DIE NATUR IST VOLLKOMMEN, EINE INSPIRATION FÜR UNS.

FÜR WEN DAS PRODUKT PRIMÄR BESTIMMT IST: für die empfindliche Haut von Groß und Klein, für die tägliche schonende Reinigung des ganzen Körpers. Das Elixier ist für Babys von der Geburt an, aber auch für größere Kinder geeignet, die sich über einen kleinen Badezauber freuen.

Vom ersten Moment an, als Ihr Baby Sie mit seinen Augen voller Unschuld ansah, als es Ihre Hand mit seinen winzigen Fingern fasste, es Sie mit seinem schönsten Lächeln anlächelte, als es seine ersten Worte mit seiner feinen Stimme sagte, seitdem ist es für Sie das Wichtigste, das Schönste und das Perfekteste überhaupt. Sie lieben es uningeschränkt und bedingungslos. Seine schelmische Seele, und seinen fragilen Körper. Sie für Ihr Kind nur das Beste, das Reinste. Waschen Sie es auch mit dem Reinsten, das die Natur selbst schuf.

Die Kinderhaut entwickelt sich in den ersten 3 Jahren des Lebens. In diesem Zeitraum bietet sie noch keinen solchen Schutz wie die Haut eines Erwachsenen, sie ist sogar bis zu 5 Mal dünner!

Das Badeölelixier für Kinder enthält keine Bienenprodukte - Wachse, Honig, Propolis oder Gelée Royal - und ist dadurch auch für die Kleinsten geeignet, die mit diesen Produkten bisher nicht in Berührung kamen.

Das Wichtigste ist der Schutz der Haut! In einem frühen Alter sind die Talg- und Schweißdrüsen noch in der Entwicklung, die Hydro-Lipid-Schicht hat eine andere Struktur als im Erwachsenenalter und daher kann sie möglicherweise eher austrocknen. Aus diesem Grund ist es notwendig die verletzliche Baby Haut zu schützen, am besten mit natürlichen Produkten.

Die Ernährung hat einen wichtigen Einfluss auf die Haut des Babys. Der Mangel an Mineralstoffen und Vitaminen kann weniger elastische Haut, erhöhte Trockenheit und Reizungen der Haut verursachen. Für ihre richtige Funktion sind Vitamine der Gruppe B wichtig sowie die Vitamine A, C, E. Die Haut braucht in diesem Alter auch Zink, Kupfer, Omega-3 Fettsäuren und Coenzym Q10.

HINWEIS!

Wir produzieren aus Bio-Inhaltsstoffen höchster Qualität. Es kann passieren, dass die Natur „nicht nach Plan fährt“ und die Pflanze nicht in der erforderlichen Qualität wächst. Wenn das der Fall ist, sehen wir in einem solchen Jahr von der Herstellung des Produkts ab.

WIRKSTOFF:

WIRKSTOFF	ANWENDUNG	INHALTSSTOFFE
Macadamianussöl (Macadamia Ternifolia Seed Oil)	Es verleiht der Haut eine optimale Ernährung, hilft, diese zu hydrieren, und hinterlässt sie samtig fein. Durch seine Zusammensetzung ist es dem menschlichen Talg sehr nah, verleiht der feinen Kinderhaut eine optimale Ernährung und durch die seltene Palmitölsäure erhält es ihre Vitalität auf der Zellenebene.	Vitamine A, B, E. Quelle der Mineralstoffe Selen und Zink. Ölsäure und seltene Palmitölsäure. Omega-3 (Linolen) Fettsäure und Omega-6 (Linol) Fettsäure.
Arganöl (Argania Spinosa Kernel Oil)	„Das flüssige Gold“ wird aus den Früchten des Arganbaums gewonnen, und zwar nur an einem einzigen Ort weltweit, im südwestlichen Marokko. Durch die Aufwändigkeit der Extraktion zählt Arganöl zu den seltensten Ölen der Welt. Es hilft wirksam bei der Behandlung verschiedener Hauterkrankungen wie Psoriasis (Schuppenflechte), Akne oder Ekzem. Es hydriert und ernährt die Haut Ihres Babys und verleiht seinen Haaren Vitalität, Kraft, Glanz und Schmeidigkeit. Es dringt sehr gut in die Haut ein.	Vitamin E (80 - 90 % Gamma Tocopherol), Coenzym Q10. Omega 6 und 9 Fettsäuren, Squalan. Gruppe der Phytosterine (Spinasterin Campesterin, Stigmasterin) vertreten.
Lavendelblüte (Lavandula Angustifolia Oil)	Erneuert Hautzellen, verjüngt die Haut, hilft bei entzündlichen Prozessen, Hautausschlägen, Ekzemen und Dermatitis. Lavendel hat erfrischende, entspannende und stressabbauenden Eigenschaften.	Aus der Droge verwendet man hauptsächlich die Blume, die Gerbstoffe und Essenzen mit einigen Terpenen enthält, schützen die Blume auf Basis eines Antibiotikums. Die Essenzen enthalten hauptsächlich Linalylchlorid (30-60%) und andere Linalyl Ester, Bornylacetate.
Vitamin E (Tocopherol)	Schützt die Zellen vor oxidativem Stress und vor negativen Auswirkungen freier Radikale. Sehr wichtiges Antioxidans für Ihren Angel.	Pflanzenmischung aus α , β , γ , δ Tokoferolen.
Sonnenblumenöl (Helianthus Annuus Seed Oil)	Bedeutende Quelle von Vitamin E. Unterstützt die Penetration von Wirkstoffen in die Haut, durch die die sehr empfindliche Haut Ihres Babys gepflegt wird.	Enthält Palmit-, Stearin-, Öl-, Linolsäure und Lecithin.

QUALITÄT:

- Die sorgfältige Auswahl der Regionen für die Pflanzenzüchtung und die Verarbeitung der geeignetsten Teile der Pflanzen führen zur Qualitätsverbesserung des Produkts.
- Der präzise Zeitpunkt der Ernte sorgt für einen optimalen Inhalt der Aktivstoffe in der Pflanze.
- Die schonende Kaltextraktion garantiert die ideale Konzentration jedes Aktivstoffes.

ANWENDUNG: Nach Auftragen des Elixiers auf den ganzen Körper Ihres kleinen Engelchens wird dieses mit Wasser abgewaschen, sofort wird eine feine weiße Mikroemulsion gebildet, die effektiv und dabei schonend Schmutz aus der Hautoberfläche abwäscht. Die Haut wird nicht ausgetrocknet, ganz im Gegenteil, die Emulsion hinterlässt einen natürlichen Hautfilm, und durch einen hohen Gehalt an Makadamianuss- und Arganöl wird die Haut gepflegt. Wenn Sie die Haut Ihres Babys getrocknet haben, empfehlen wir, diese mit der Salbe Das glückliche Engelchen zu behandeln, die Ihr Kleines in den Schlaf bringt und seinen Körper die ganze Nacht lang pflegt.

1. Der Körper Ihres Engelchens ist sehr empfindlich. Ein geeignetes Bad sollte dieselbe Temperatur wie sein kleiner Körper haben, also ca. 37° C. Die Raumtemperatur sollte zwischen 22 und 26° C liegen, damit das Baby nicht auskühlt.
2. Bevor das Baby badet, seinen Po und die empfindlichen Stellen von Schmutz befreien.
3. Der Kopf des Babys muss mit einer Hand untergehalten werden. Legen Sie Ihr Baby dann sanft in die Baby-Badewanne, während der Kopf ständig auf Ihrem Unterarm ruht.
4. Alle Falten und den Po ordentlich waschen. Hier haften die meisten Verunreinigungen, unter denen dann das Engelchen leidet.
5. Nach Abwaschen des Elixiers mit Wasser fein, jedoch gründlich Ihren Kleinen mit Badetuch trocknen, in dem es dann sanft gewickelt werden kann.
6. Nach Bad kann die empfindliche Haut Ihres Babys mit der Salbe Das glückliche Engelchen behandelt werden, und das Baby dadurch an süßem Schlaf eingeleitet werden.

WIRKSTOFF:

Macadamia Ternifolia Seed Oil (kaltgepresstes Bio-Öl aus Macadamia)	Glycerin (Rohstoff pflanzlichen Ursprungs)	Helianthus Annuus Seed Oil (kaltgepresstes Sonnenblumenöl)	Sucrose Palmitate (Emulgator natürlichen Ursprungs)
Sucrose Laurate (Emulgator natürlichen Ursprungs)	Lavandula Angustifolia Oil (das ätherische Öl von Lavendelblüte)	Argania Spinosa Kernel Oil (Arganöl)	Alcohol (Alcohol Denat)
Aqua (Wasser)	Tocopherol (Vitamin E, gewonnen aus einem Gemisch pflanzlicher Öle)	Coumarin, Limonene, Citronellol (aus Lavendel Öl)	Citral, Linalool, Geraniol (aus Lavendel Öl)

ROHSTOFFE

Die Naturapotheke von Havlik entwickelt nur aus Naturprodukten. Verwendete Kräuter, Pflanzen und deren Extrakte stammen von lokalen und ausländischen Züchtlern, die genau wie wir die Natur und ihre Kraft lieben und respektieren.

DIE NATUR birgt riesige Kräfte in sich. Ein Beispiel ist der zarte Trieb, der sich den Weg durch den harten Boden bahnt. Wenn wir die Heilkraft der Pflanzen nutzen wollen, müssen wir ihnen Liebe entgegenbringen. Dafür schenken sie uns Schönheit und Gesundheit. Wir zerstören sie nicht durch Chemikalien, denn dann verlieren sie ihre Kraft. Sie sind wie Frauen - zart und zugleich stark.

CHARGE - VERWENDBARKEIT (MONATE - JAHR): siehe Verpackung.

HERSTELLER: Havlikova přírodní apotéka, s. r. o., Pod Brentovou 617/9, 150 00 Praha 5, Smíchov • www.havlikovaapoteka.cz • info@havlikovaapoteka.cz

Neuheiten von Havlik's Naturapotheke finden Sie auch **auf Facebook**. Fragen richten Sie bitte an unsere E-Mail: info@havlikovaapoteka.cz

Jedes Baby ist am schönsten, genau wie Ihr Baby.